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 תשפ"דטבת ב יט
 2023 בדצמבר 31

 749 סימוכין
 שלום רב,

  
ברשת  18.12.23מיום שבה קבלת כי במהלך תוכניתו של גיא לרר  ,, ועוד מאות כמוהפנייתךקיבלתי את 

במכה "אלף עזתים  מאהשצריך להשמיד  ,צבי יחזקאלי ,13ני ערבים של חדשות יהפרשן לעני אמר 13
  . "אחת

 לג'נוסייד. להשמדת עם, קרא בשידור חי יחזקאלי  בתלונתך ובתלונות הרבות נטען כי
 
וביקשתי את עליו הלנת שבמהלכו צפיתי בתוכן ועקבות התלונות פתחה נציבות פניות הציבור בבירור ב

  התייחסות הגורם המשדר.
לשון כ 'טבח של מאה אלף עזתים'"חברת החדשות לא תומכת כמובן ב הגורם המשדר כיבתגובתו מסר 

כנית שהיה צריך לפעול באופן אגרסיבי יותר בתחילת והפרשן צביקה יחזקאלי טען בת התלונה.
להבהיר  ,בהן של גיא לרר ורביב דרוקרויחזקאלי הוזמן בהמשך למספר תוכניות שיש לציין  המבצע.

 מאמינים בפלורליזם של דעות."  אנחנו כחברת החדשות .את דבריו
 

רשת ב ,'אזור מלחמה' ,כניתו של רביב דרוקרוצינור' התארח יחזקאלי בתההתבטאותו ב'יום אחרי  ,ואכן
 התבקש להבהיר את דבריו. ו ,13

צה"ל יכול היה לתת מכת פתיחה כואבת יותר עם מאה אלף הרוגים  ,"לדעתי :כךענה  יחזקאלי
בני אדם, הייתי צריך להנחית על עזה מכה כואבת כזו, כמו בעופרת  1,400... ברגע שהרגו לי בהתחלה
 יצוקה". 

 "עזתים האלה?ה את מאה אלף אתה באמת רוצה להרוג" :עם הדברים ושאלדרוקר בהמשך התעמת 
תה צריכה להיות יותר קשה ממה ידיברתי בהקשר של מכה צבאית שהי" :השיביחזקאלי על כך 
 ."שראינו

  "נקמה? אם מתוך"ה :שאלה ,לשעבר לימור לבנת כ"ההשרה וח ,האורחת
אפשר להוריד  ,לדעתי .מתוך אסטרטגיה צבאית שככה נחזיר את החטופים, ניתן מכה"יחזקאלי השיב: 

 ".אבל ברמת התוצאה ,יותר את הכפפות. איך? אני לא איש צבא
 

  את עמדתו.הביע וגם הוא  ,גיא צור ל"באולפן התפתח דיון בנושא שכלל גם אלוף במי
 

 ובהבהרה של יחזקאלי.עליו הלנת שבעקבות התלונות צפיתי בתוכן  ,כאמור
עיתונאים ופרשנים.  ,שדבריו של יחזקאלי נאמרו במסגרת חופש הביטוי המוקנה לכתביםעל אין חולק 
הוא חזר והדגיש כי מדובר בדעתו כפרשן )אגב, פרשנים נוספים מאמצעי תקשורת אחרים  ,יתרה מזו

כנע. יהביעו עמדה דומה הקוראת להנחית מכה קשה על רצועת עזה שבעקבותיה ייאלץ החמאס לה
ה שבו יש לפגוע(. סמוך לאחר שהביע את עמדתו, יהיקף האוכלוסיבבחלק מהמקרים נקבו הפרשנים 

ובעקבות זאת הבהיר את דבריו. במהלך הבהרת  ,אמרו כי אמירתו קשהוברים באולפן התעמתו איתו דו
אלא להנחתה  ,לא התכוון להרג חפים מפשע או לסמן כמטרה כמות של הרוגים דבריו אמר יחזקאלי כי

באוקטובר כי מה שהיה  7-של מכה קשה שתזעזע ותבהיר לכל מי שמעורב באירוע האכזרי שבוצע ב
 .קרה שובלא י

ובעת שמגישים  ,מכאן אני סבור כי הערוץ פעל כמתבקש בעת שדרש מהפרשן להבהיר את דבריו
 ופרשנים אחרים בערוץ התעמתו עם יחזקאלי על אמירתו.

 
יש לפעול בצורה אגרסיבית יותר )כפי שבדרך אחרת את עמדתו ביע ייחזקאלי שהיה מקום  ,עם זאת

 עזתים. מאה אלף הרג ולא יקרא ל ,שעשה בהמשך(
כי יעביר את הדברים  וביקשתיהעברתי את הערתך זו בצירוף הערתי לתשומת לב הגורם המשדר 

 לפרשן.
  

  

mailto:natsiv@rashut2.org.il
http://www.rashut2.org.il/
https://www.instagram.com/natsiv.r2/
https://www.facebook.com/pages/?category=your_pages&ref=bookmarks


 

 

  פייסבוק   אינסטגרם  | ירושלים ,34122ת"ד  | www.rashut2.org.ilאתר:  | rashut2.org.ilnatsiv@מייל:  | 9965562-02פקס:  | 6556228-02טל: 
 

   פניות הציבורלשכת נציב 
 

 .ומודה לך על פנייתך ,יה בתוכןיאני מצר על אי הנעימות שנגרמה לך ולצופים האחרים מצפ
 
  ,ה לימים שקטיםוובתקו ברכהב
 
 
 
 

 דוד רגב
       נציב פניות הציבור

 
 

 מישל קרמרמן, מנכ"לית הרשות השנייההעתקים: 
 עו"ד אופיר ביתן, יועמ"ש הרשות השנייה     

 ורד עזרא, מ"מ ראש אגף טלוויזיה, הרשות השנייה    
 13ליאור לנדנברג, סמנכ"ל תוכן, חדשות               
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